
 

RVAKS juhatuse koosoleku protokoll nr 4 - 2021 

Toimumise koht: Rae Koolimaja 

Toimumise aeg: 26.08.2021 kell 20.50 kuni 21.25 

Koosolekul osalesid: Aivar Aasamäe (RVAKS juhatuse esimees, Kurna küla), Sirli 

Tiik (Salu küla), Imre Leppik (Aaviku küla), Keiu Ruus-Lepp (Suursoo küla) ja Kai 

Lasn (Lagedi alevik) 

Päevakord: 

1. Seltsiliikme vastu võtmine 

2. Seltsiliikme välja arvamine 

3. Projektide omaosaluse kinnitamine 

4. Juhatuse kompensatsioon 

5. Infotunnid 

 

 

1. Seltsiliikme vastu võtmine 

Rae Valla Alevike ja Külavanemate Seltsile on esitatud liikmeks astumise avaldused. 

1.1 Avaldus 13.06.2021 Merko Kimsto; 

1.2 Avaldus 29.06.2021 Fredy Lehe; 

1.3 Avaldus 26.08.2021 Ülar Verev. 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Merko Kimsto, Fredy Leha ja Ülar Verev arvata 

Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi liikmeteks. 

 

2. Seltsiliikme välja arvamine 

Rae Valla Alevike ja Külavanemate Seltsile on esitatud seltsist välja astumise 

avaldus. 

2.1 Avaldus 27.06.2021 Katrin Laurberg. 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Arvata Katrin Laurberg välja Rae Valla 

Alevike- ja Külavanemate Seltsi liikmete hulgast. 

 

3. Projektide omaosaluse kinnitamine 

Juhatusele on laekunud taotlus projekti omaosaluste rahastamiseks: 

3.1 MTÜ Peetri Aleviku Selts „Peetri seltsi veskihoone põranda rekonstrueerimine ja 

kiviparketi paigaldamine“ – 500€. 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Rahuldada projekti omaosaluse taotlus: 

 MTÜ Peetri Aleviku Selts „Peetri seltsi veskihoone põranda rekonstrueerimine ja 

kiviparketi paigaldamine“ – 500€. 

 

4. Juhatuse kompensatsioon 

Juhatuse esimees teeb ettepaneku tõsta juhatuse liikmete kompensatsioon 30-le 

eurole ühes kuus. 



Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Kinnitada Rae Valla Alevike- ja Külavanemate 

Seltsi juhatuse liikmete kompensatsiooniks 2021. aastal 30 eurot ühes kalendri kuus. 

 

5. Infotunnid 

Covid viirusesse nakatumise näitaja tõusust tingituna toimub arutelu, kuidas edaspidi 

RVAKS liikmete infotundi läbi viia. Otsustatakse, et niikaua kuni Vabariigi Valitsus 

lubab kontaktkoosolekute läbi viimist, siis seda igakuiselt ka tehakse.  

 

 

 

 

 

 

Koosolekut juhatas 

Aivar Aasamäe     Koosolekut protokollis   

RVAKS juhatuse esimees    Kai Lasn  

       RVAKS juhatuse liige 

      

           


